
У Славутицькій міській лікарні 15 січня відбулася робоча 
нарада за участі міського голови Юрія Фомічева, головно
го лікаря Олексія Ладижева, заступників міського голови, 
директорів комунальних підприємств, завідуючих 
відділеннями та управліннями Славутицької міської ради, 
адміністрації лікарні.

Нагадуємо: наприкінці 2018 року 
припинила д іяльність СМ СЧ  № 5, 
правонаступником визначено кому
нальне некомерційне підприємство 
« С л ав ути ц ька  м іс ь к а  л ікарня»  
Славутицької міської ради. На почат
ковому етапі становлення закладу 
важливо визначитися зі стратегією 
т а  п р і о р и т е т а м и  р о з в и т к у  
Славутицької лікарні. Власне про це 
і йшла мова під час наради.

Як повідомив Олексій Ладижев, 
структура Славутицької м іської л і
карні передбачає:

• відділення первинної медичної 
д о п о м о ги  (в т.ч.  а м б у л а то р ія  
«Київська» та кабінет невідкладної 
допомоги);

• вторинну медичну допомогу  
(консультативно-діагностичне відді
лення, стаціонарні підрозділи, допо
міжні підрозділи, госпрозрахунковий 
відділ).

Станом на січень 2019 року 14400 
славутичан вже підписали деклара
ції з лікарем за програмою «Лікар для 
кожної с ім ’ї».

Необхідно вирішити й низку пи
тань, аби Славутицька лікарня запра
цювала на якісно новому рівні. До за
вдань 2019 року включено ремонт та 
реконструкцію головного корпусу лі
карні, придбання медичного облад
нання, оновлення матеріальної бази, 
ком п ’ю теризац ія робочих м ісць. 
Частину цих видатків передбачаєть
ся покрити за рахунок передбачених 
к о ш т і в  в і д  б у д і в н и ц т в а  
в Чорнобильській зоні відчуження 
ЦСВЯП.

Є  й питання, які потребують не
відкладного вирішення -  сантехніч
ні роботи, освітлення. Допомогу у ви
рішенні цих проблем зобов’язалися 
надати директори комунальних під
приємств. Нових підходів та осна
щення потребують харчоблок і праль
ня. Технічний стан приміщення пато- 
логоанатомічного відділення та ін
ших будівель, розташованих на те
ритор ії медичного м істечка, теж 
у перспективі потрібно вирішувати.

У цей день учасники наради огля
нули і споруди лікарні. Дійсно, проб
лем накопичилося чимало, але рух 
по створенню Славутицької лікарні 
розпочато. А 2019 рік закладе добру 
основу для подальшого розвитку на
шого медичного закладу.
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